
Spørgsmål til DRF: 

Efteranmelding via GO: 

 Ideen er som sådan god nok, det er bare meget besværligt for mindre klubber som kun holder 
stævne få gange om året. 

 Havde været bedre med en udtænkt køre plan for projektet, så hver klub ikke skal gætte sig til 
hvordan man løser problemet bedst muligt. 

 De ryttere som deltager på lavt plan, har svært ved at oprette profil på GO, vi skal huske at ikke alle 
er IT nørder og ikke alle har forældre som kan hjælpe.  

 Det er dyrt for rytterne med et gebyr på 40,- ved tilmelding via GO 

 

Økonomi: 

 kan det betale sig at være medlem af rideforbundet hvis man ikke holder stævner 
 løsning på at det kan være billiger for arrangør at afholde stævner, stævnepakke Equipe/GO, 

udgifter til officials (det er dyrt at få en banedesigner pga. skatte regel) 

Diverse: 

 Ingen konsekvens ved ikke at deltage i Distrikts Rådsmøder 
 D-licens er for høj, vi mister ryttere ude i de små klubber. 
 Hvordan skal vi gøre vores ryttere/forældre bedre til selvhjælp, reglement, frivillige hjælper 

 

 
 

 

 

 


